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Stavba : I/20 Písek – Protivín, uspořádání 2+1 

Věc :  Připomínky k územnímu řízení 

 

Vážená paní vedoucí, 

 

My, níže podepsaní obyvatelé obce Selibov, si dovolujeme touto cestou podat připomínky k projektové 

dokumentaci na předmětnou stavbu. 

Žádáme Vás o jejich předání písemnou formou a procesně správně do 8.4.2024 na Krajský úřad 

v Českých Budějovicích, jakožto obec Protivín zastupující své občany v daném řízení. 

Připomínky : 

1. Žádáme o instalaci pevných protihlukových stěn v maximálním rozsahu ve směru na Písek i 

Protivín a jejich další prodloužení tvořené výsadbou vhodných dřevin 

 

2. Nesouhlasíme s nevhodně ponechaným nebezpečným úrovňovým křížením na 

nepřehledném horizontu v obci Selibov 

 

3. Nesouhlasíme se zvýšením dopravního zatížení v obci vyvolané zrušením sjezdu do Maletic 

a vytvořením autobusového obratiště 

 

Zdůvodnění : 

Ad1. Vzhledem k brzkému dokončení dálnice D4 dojde k nárustu dopravy a hlukové zátěže. Rovněž 

morfologie terénu východně od komunikace 1/20 (návrší) přispívá k šíření hluku směrem do obce 

Selibov. V nočních hodinách a letních měsících má hluk z tranzitní dopravy značně rušivý efekt. Pevné 

protihlukové stěny by tak bylo záhodno prodloužit výsadbou vhodných dřevin tlumících hluk pronikající 

do celé obce. 

Ad2.  Momentálně vyprojektované řešení zachovává nebezpečné úrovňové křížení na nepřehledném 

horizontu, kde dle našich zkušeností většina projíždějících řidičů nerespektuje nejvyšší povolenou 

rychlost. Již nyní je velice obtížné z obce na komunikaci 1/20 najet a po zprovoznění rozestavěné D4 se 

problém ještě zvýší. Bylo by vhodné navrhnout  kvalitní, dlouhodobě funkční a bezpečné řešení tak jako 

ve většině obcí na trase. 

Ad3. Zrušením přehledného napojení silnice 1/20 na obec Maletice dojde k navýšení provozu 

automobilů a autobusů v obci Selibov. Žádáme minimálně o ponechání pravého odbočení a najetí 

v daném místě do obce Maletice. Dále nesouhlasíme se zrušením dosavadních autobusových zastávek 



a zatažením autobusové dopravy do obce Selibov. Máme oprávněnou obavu, že vzhledem ke 

komplikovanému zajíždění do obce a výjezdu autobusů (zejména v zimním období) na silnici 1/20 dojde 

k redukci dosavadních autobusových spojů a tím ke zhoršení dopravní dostupnosti obce oproti 

dosavadnímu stavu.  

 

Závěr 

Momentálně vyprojektované řešení zcela jistě povede ke značnému zhoršení kvality života v obci 

Selibov, díky zvýšení dopravy v obci a k imisím hluku, prachu a výfukových zplodin.  

Zvýšený objem dopravy a autobusů v obci rovněž vytváří potenciálně nebezpečné situace pro děti, 

cyklisty, chodce, atd.. 

 

V Selibově dne 30.3.2024 


